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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:527 Det bohuslänska miljövärdet

Det finns stora planer från regeringens sida att bygga vindkraftsparker till havs 
utanför Bohusläns kust.

Att Sverige behöver öka sin energiproduktion är ett faktum. Under de stora 
energisvackorna vi upplevt under den senaste vintern har vi eldat upp stora 
mängder olja för att hålla en jämn energibalans, vilket naturligtvis inte har varit 
bra för klimatet.

Om regeringen fullföljer sina planer med stora havsvindkraftsparker utanför 
Bohusläns kust kommer energiproduktionen att öka, men dessvärre ökar den 
inte under de kallaste och mest vindstilla månaderna när vi behöver det som 
mest.

Skulle regeringens planer om havsvindparker bli verklighet kommer mycket 
stora naturvärden att gå förlorade. Dessa värdefulla miljöer kommer att bli 
mycket svårt att återställa, och många av de bohuslänska företagare som lever 
av dessa miljövärden kommer att se sina livsverk skingras i vinden i skuggan 
av vindkraftverkens framväxt.

Min fråga till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll är:

 

Vilka initiativ avser ministern att vidta för att säkerställa att den bohuslänska 
miljön och dess naturvärden bevaras vid om planerna på vindkraftverk 
förverkligas?

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-30
Besvaras senast
2022-06-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


